
PROTOKOI, 17103 NR

Z POSIEDZENIA

KOMISJI BUDZETU I MIENIA KOMUNALNEGO

ODBYTEGO DNIA 2l - ll - 2003 roku.

Komisja w skladzie wg listy obecnoSci stanowi4cej zalqcznlk do niniejszego protokolu

rozpocz$aobrady o godzinie I 10" wg nastgpujqcego porzqdku:

1. Rozpoczpcie obrad.

2. Odczltanie protokolu z ostatniego posiedzenia komisji.

3. Analiza materialów na sesjg.

4. Sprawy rózne.

5. Zakoiczenie obrad.

Ad. l. Przewodniczqcy p. Adam Wójcik przywital radnych i przybytego na obrady komisji

Burmistrza Miasta Jgdrzejowa in2.Leszka Kapcip, a nastppnie poprosil o rozpoczQcie obrad.

Ad.2. Przewodnicz4cy komisji p. Adam Wójcik odczT,tal protokolu z ostatniego posiedzenia

komisji, które odbylo sig 24 * 10 - 2003 roku. Komisja zaopiniowala protokol pozytywnie.

Ad.3. Analiza materialów na XIV sesjg Rady Miejskiej w Jgdrzejowie. W punktach 1 -15

nie zgloszono zadnych uwag i wniosków. W punkcie 16 - Uchwala w sprawie zmiany

Statutu Migdzygminnego Ekologia z siedzib4 w Jgdrzejowie - o wyjaénienia poproszono

Burmistrza Miasta Jpdrzejowa inL. Leszka Kapcig, który piastuje stanowisko prezesa

powyzszego zwi4zku. Powiedzial on, 2e ,, aby zwiqzek Ekologia mógl dalej funkcjonowaó

nale2y pewne regulaminowe sprawy wyprostowaó, tak aby mogly sprostaó wymogom RIO i

wymogom Urzgdu Wojewódzkiego. Niestety, jakakolwiek zmiana statutu, jednoczesnie

wymaga podjpcia uchwaly przez Rady Miejskie Gmin tworz4cych ten zwi4zek. Stqd

powy2sza uchwala znalazla sig w porz4dku obrad najbli2szej sesji. W tym punkcie radni nie

zglosili 2adnych wniosków. W punkcie 17 * Uchwala w sprawie wprowadzenia zmian do

gminnego programu profilaktyki i rozwi4zywania problemów alkoholowych na rok

2003 - przewodnicz4cy komisji p. Adam Wójcik zapoznat radnych ze zmianami, jakie zostaly

wprowadzone do powy2szej uchwaly. Po zapoznaniu sig z nimi radni nie zglosili 2adnych

uwas i wniosków.



Ponadto Burmistrz Miasta Jgdrzejowa inZ. Leszek Kapcia zapoznal radnych z uchwai4 która

bgdzie omawiana na najblizszej sesji, ale nie znalazla sig w materialach. Jest to uchwala

w sprawie wyra2enia zgody na wydzierzawienie gruntu stanowi4cego wlasnoéó Gminy

Jgdrzejów na czas nieokreélony. Sprawa dotyczy CEFARM-u i wynajmu lokalu pod aptekg

przy ulicy ll listopada. ,,J&, jako Burmistrz moge wydzier2awió jakikolwiek lokal

maksymalnie na 3 lata. CEFARM chce zainwestowaó w lokal, ale chce mieó takze gwarancjp,

2e umowa bpdzie dlu2sza niZ 3 lata. Dlatego decylg o wydzier2awieniu tego gruntu musi

podjaó Rada Miejska."

Ad.4. W sprawach róznych Burmistrz Leszek Kapcia poinformowal radnych o spotkaniu z

przedstawicielami firmy ,,Dalkia - Termika", które odbpdzie sig w siedzibie tutejszego

Urzgdu 2 l . l l .2OO3 roku.  ogodzin ie l4( '0  izapros i l  do wzigc ia w n im udzia lu .

Ponadto radna J. Szreniawa poruszyla sprawQ remontu Szkoly Podstawowei Nr 2 w

Jpdrzejowie oraz sprawg remontu chodnika przy ulicy Glowackiego (na wprost parkingu). W

pierwszej kwestii odpowiedzi udzielil Burmistrz inz. Leszek Kapcia mówi4c, ,,ze rozmawial

juL z dyrektorem tej szkoly i jak wstgpnie ustalono remont ten bpdzie mozliw-y do

przeprowadzenia na wiosng 2004 roku." W kwestii remontu chodnika, radni zglosili wniosek,

aby remont ten wykonal ZRB przy Urzgdzie Miejskim w Jpdrzejowie.

Ad. 5. Zakoírczono posiedzenie komisji o godzinie 1300.

Protokolant

Magdalena Suszalska - Swieca
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